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 PROTOKOLL RY 14/2020 
Datum: 2020-10-20 
Plats: Teamsmöte.  

     Närvarande: 
(* = beslutande) 

 
 
 
 
 

 
 
                                                  
 

frånvarande: 
 
 

Till Officiella meddelanden:  

* 
* 
* 
* 
* 

 
 

 

Johan Garli (JG), Ledamot 
David Lindström (DL), ledamot 
Stefan Ohlson(SO), Ledamot 
Lotta Lundqvist(LL), Ledamot 
Janne Rydh (JR), Ordförande 
Jocke Berg (JB), SRM 
Anna Rönnle (AR), Tekniska Kommittèn 
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittèn 
Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen 
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§ 209 Mötets öppnande 
 Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
§ 210 Föregående mötesprotokoll 
 Inget kvar från föregående protokoll 

§ 211 Fastställande av dagordning 
 Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 
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§ 212 Pågående ärenden 

- Arbetet fortsätter att nå en slutgiltig lösning för utlandsregistrerad tävlingsbil, remiss skall 
skickas till Transportstyrelsen.  
-Pågående ärendet med R5-bilar in i NAT4WD-klassen, ligger hos Tekniska Kommittén. 
SO gör en sammanställning av synpunkter. 

§ 213 Ekonomi 
 -RU har tagit del a Resultatrapport från augusti. Arbetar med budget som skall lämnas in  
 senast 31/10. 

§ 214 Landslag 
 - Inget nytt.  

§ 215 SM 
-RU har uppmärksammat att Regelverket ej efterlevs i samband med bestraffningar. 
-Tillståndsavgifter för SM i Sprint grus/asfalt föreslås vara samma som Sprinten i SM-veckan. 
-RU vill uppmärksamma Regelgruppen att tydliggöra om hur utformning av ”första sidan” på 
regler ska utformas, ska det vara skillnad mellan tekniska regelverk och tävlingsregler etc. 
UW tar det med sig. 
-På frågan om klassen R1 i SM är det en ickefråga då klassen kommer att försvinna. 
-RU har tagit del av Domare-och Teknikerrapport från SM i Sandviken. Noterar att tilldelade 
varningar ej utförts till de berörda tävlande, enligt gällande regelverk. 
-SO och JG representerar RU i Bodens  North Rally. 
-RU beslutar att SM och Sprintreglerna skall skickas till FS för fastställande. 

§ 216 Däck 
-Inget nytt. 

§ 217 Teknik 
-RU/TK har uppmärksammat problemet med släckning av bilbrand som körs på etanol. 
Ärendet skickas vidare till Säkerhetskommittén för utredning. 
-Förslag om besiktningsrutiner har inkommit som Teknikerna tagit del av och tar tag i. 
-Diskussion om kontroll av popoff-ventiler. Beslöts att popoff-ventilerna skall ha numrerade  
plomberingsbrickor för att komma ifrån kontrollen av dessa vid varje tävlingstillfälle. 
-JG svarar på synpunkter på bilbygge till Gr.Hb. 
-Ärende angående förhöjningslåda för pedalställ, detta är för att korta förare har svårt att nå 
pedalerna och samtidigt sitta bra. AR skickar underlag för beslut till nästa möte. 
-AR skickar 2021-års homologeringsbesiktare till UW. 
-AR informerar om TK`s Visionsarbetet 2020 om ”side protection” som läggs till i TR 2021. 

§ 218 Dispenser 
-Ärende om att få skriva lokala ”Arrangörsnoter” godkändes. 
JR mejlar. 

§ 219 Öppet Rallyforum 
-Diskuterades, om det blir striktare covid-regler, möjligheten att live-sända. 

§ 220 SGA   
-RU tar in offerter på lämpliga hotell/konferensanläggningar. 

§ 221 Rallyregler 
-Diskuterades om definition” Sprint”, finns ej i Regelverket. JR mejlar SRM. 
-RU noterar att Norska Bilsportförbundet förbjuder E85, fr.o.m 2021-01-01. 
-Diskuterades om ”hinder inner”, vi tar med frågan till SGA-träffen 28-29/11. 
-4 nya bilklasser läggs in i LoTs. 
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§ 222 Övriga frågor 
-UW lyfter frågan om ”mediavästar” till FS. Den incident som utspelade sig där en 
filmfotograf ”lånade” en 4-hjuling, kördes ut på tävlingssträckan under pågående tävling, för 
att ta bort en bil som han tyckte förstörde ”actionscenen”. 
-Arbete pågår om att få låna allmänna vägar. Uppvaktar politiker/myndigheter. 
-RU har tagit del av information om FIA Rallystar. 
-RU diskuterade om information av träning/testverksamhet i norra Sverige som inte följer de 
riktlinjer som utskottet visade i ett officiellt meddelande (OM) den 2020-06-03. Tar frågan 
vid SGA-mötet. 
-AN har inplanerat möte med vår Idrottsminister och covid-19 och dess konsekvenser för vår 
sport. 

§ 223 Nästa möte 
 -Nästa möte 10/11 kl. 20.00. 

§ 224 Mötets avslutande 
 -Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00. 

 
 
 
 
 
 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Lotta Lundqvist Janne Rydh 


